

IBA qualifies as the only supplier for second round of tender to provide ten proton therapy units across Spain

Louvain-La-Neuve, Belgium, 26 August, 2022 – IBA (Ion Beam Applications S.A., Euronext), the world leader in particle accelerator technology and the world's leading provider of proton therapy solutions for the treatment of cancer, today announces that the Company is the only proton therapy equipment supplier that has qualified for the second round of a significant public tender launched by the Spanish Ministry of Health. This public tender is aimed at selecting one or several proton therapy suppliers to install 10 proton therapy units across the country.

The Spanish Ministry of Health has published the results of the first round of selection of the proton therapy public tender with IBA being the only vendor fulfilling all the criteria. Therefore, IBA has qualified for the second round, with three rounds in total.

In 2021, the Ministry of Health and the Amancio Ortega Foundation, signed an agreement under which the Foundation agreed to donate up to EUR 280 million to the Ministry of Health for the purchase of 10 proton therapy units to be installed across the country. The public tender, launched in July 2022, includes three selection rounds to choose the companies eligible to provide proton therapy equipment to the Spain National Health System.

Olivier Legrain, Chief Executive Officer at IBA, commented: "We are excited to be the sole vendor that has qualified for the next round of this important tender. The scale of the project highlights the ongoing growth of the proton therapy market in Europe and more broadly. As the global market leader in proton therapy solutions, IBA is well positioned to support the Spanish Ministry of Health to bring this highly targeted cancer treatment to more patients in Spain."

ENDS

About

IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) is the world leader in particle accelerator technology. The company is the leading supplier of equipment and services in the field of proton therapy, considered to be the most advanced form of radiation therapy available today. IBA is also a leading player in the areas of industrial sterilization, radiopharmaceuticals, and dosimetry. Based in Louvain-la-Neuve, Belgium, the company employs approximately 1,600 people worldwide. IBA is a certified B Corporation (B Corp) meeting the highest verified social and

environmental

performance

standards.

IBA is listed on the pan-European stock exchange EURONEXT (IBA: Reuters IBAB.BR and Bloomberg IBAB.BB).

More information can be found at: www.iba-worldwide.com

CONTACTS

Soumya

Chief

+32

10

Investorrelations@iba-group.com

Financial

475

Chandramouli

Officer

890

Olivier

Corporate

+32

10

communication@iba-group.com

Communication

475

Lechien

Director

890

Consilium

Amber

+44

IBA@consilium-comms.com

Fennell,

(0)

Strategic

Angela

20

Gray,

Lucy

3709

Communications

Featherstone

5700

Copyright © IBA sa. | Chemin du Cyclotron, 3 | 1348 Louvain-la-Neuve | Belgium | Tel.: + 32 10 47 58 11 | Fax: + 32 worldwide@iba-group.com | www.iba-worldwide.com | RPM Brabant wallon | VAT: BE 0428.750.985

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

Communiqué de presse

Information réglementée

IBA seul fournisseur qualifié pour le deuxième tour d'un appel d'offres pour dix unités de protonthérapie en Espagne

Louvain-la-Neuve, Belgique, 26 août 2022 - IBA (Ion Beam Applications S.A., EURONEXT), le leader de la technologie des accélérateurs de particules et le leader mondial des solutions de protonthérapie pour le traitement du cancer, annonce aujourd'hui qu'elle est le seul fournisseur d'équipements de protonthérapie qualifié pour le deuxième tour d'un important appel d'offres public lancé par le ministère espagnol de la Santé. Cet appel d'offres public vise à sélectionner un ou plusieurs fournisseurs pour installer 10 unités de protonthérapie à travers le pays.

Le ministère espagnol de la Santé a publié les résultats du premier tour de sélection de l'appel d'offres public pour des centres de protonthérapie. IBA, seul fournisseur à répondre à tous les critères, se qualifie pour le deuxième des trois tours de sélection prévus.

En 2021, le ministère de la Santé et la Fondation Amancio Ortega Gaona ont signé un accord en vertu duquel la Fondation a accepté de donner jusqu'à EUR 280 millions au ministère de la Santé pour l'achat de 10 unités de protonthérapie qui seront installées dans tout le pays. L'appel d'offres public, lancé en juillet 2022, comprend trois étapes de sélection pour choisir les entreprises pouvant fournir des équipements de protonthérapie au système national de santé espagnol.

Olivier Legrain, Chief Executive Officer d'IBA, a indiqué : « *Nous sommes ravis d'être le seul fournisseur qualifié pour le prochain tour de cet important appel d'offres. L'ampleur de ce projet souligne la croissance continue du marché de la protonthérapie en Europe et dans le monde. En tant que leader mondial du marché des solutions de protonthérapie, IBA est bien positionnée pour soutenir le ministère espagnol de la Santé afin de mettre cette modalité de traitement hautement ciblée contre le cancer à disposition de davantage de patients en Espagne.* »

FIN

À propos d'IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est le leader mondial dans la technologie d'accélération de particules. La société est le principal fournisseur d'équipements et de services dans le domaine de la protonthérapie, considérée comme la forme la plus avancée de radiothérapie disponible aujourd'hui. IBA est par ailleurs un acteur de premier plan dans les domaines de la stérilisation industrielle, de la radiopharmacie et de la dosimétrie. L'entreprise, basée à Louvain-la-Neuve, en Belgique, emploie environ 1 600 personnes dans le monde. IBA est une entreprise certifiée B Corporation (B Corp) qui répond aux plus hauts standards de performance sociale et environnementale.

La société est cotée à la bourse paneuropéenne EURONEXT. (IBA: Reuters IBAB.BR and Bloomberg IBAB.BB).

Pour plus d'informations : www.iba-worldwide.com

CONTACTS

Soumya

Chief

+32

10

Investorrelations@iba-group.com

Financial

475

Chandramouli

Officer

890

Olivier

Corporate

+32

10

communication@iba-group.com

Communication

475

Lechien

Director

890